## МЦНТИ: события, информация, мнения ICSTI: Events, Information, Opinions

## Состоялось 74-е заседание Комитета Полномочных Представителей МЦНТИ

15 ноября 2022 года успешно прошло 74-е заседание Комитета Полномочных Представителей (КПП) Международного центра научной и технической информации (МЦНТИ) в формате видеоконференцсвязи.

Заседание прошло под председательством Полномочного Представителя Монголии, Президента Академии наук Монголии академика Д. Рэгдэла.

С отчетным докладом о результатах работы МЦНТИ за ноябрь 2021 — октябрь 2022 г. и основных направлениях деятельности на 2023 г. выступил директор МЦНТИ Юрий Валентинович Лончаков. В выступлениях участников заседания отмечено достижение целей Стратегии развития МЦНТИ, определенных КПП-73 на 2022 год, а также актуализация деятельности Центра, ее гармонизация с национальными потребностями государств-членов.

По предложению академика Д. Рэгдэла очередное заседание КПП-75 и научная конференция запланированы на 2023 год.

## The 74th session of the Committee of Plenipotentiary Representatives of ICSTI

On November 15, 2022, the 74th session of the Committee of Plenipotentiary Representatives of the International Centre for Scientific and Technical Information (ICSTI) was successfully held in the format of a video conference.

The session was chaired by Academician D. Regdel, Plenipotentiary Representative of Mongolia, President of the Mongolian Academy of Sciences.

A report on the results of the activities of ICSTI for November 2021 — October 2022 and the main activities for 2023 was made by D.Sc. Yury Lonchakov, Director of ICSTI. The goals f the ICSTI Development Strategy determined by CPR-73 for 2022, as well as updating the activities of the Centre, its harmonization with the national needs of the Member States were achieved, that were noted in the speeches of the participants.

At the suggestion of Academician D. Regdel, the next 75th CPR session and a scientific conference shell be held in 2023.